

July 8, 2023

Tentative Agreement Reached

The parties returned to the table again today, Saturday July 8th to try to reach an agreement. The tentative agreement reached reflects the wage pattern set by the PSAC-Treasury Board Agreements.

The bargaining team and Local Executive are discussing the timelines for the ratification votes, tentatively expected later this month. Details of the tentative agreement, as part of the complete ratification toolkit, will be shared with the membership for their review closer to that date.

For more information, contact a member of our team:
Sean Burns, Madiha Ahmed or Greg Hallen.

8 juillet 2023

Accord de principe conclu

Les parties sont retournées à la table aujourd'hui, samedi 8 juillet, pour tenter de parvenir à un accord. L'entente de principe conclue reflète le modèle salarial établi par les ententes entre l'AFPC et le Conseil du Trésor.

L'équipe de négociation et l'exécutif de la Section locale discutent actuellement du calendrier des votes de ratification, qui devraient avoir lieu plus tard ce mois-ci. Les détails de l'entente de principe, qui font partie de la trousse de ratification complète, seront communiqués aux membres pour qu'ils et elles les examinent à l'approche de cette date.

Pour plus d'informations, contactez un membre de notre équipe:
Sean Burns, Madiha Ahmed ou Greg Hallen.

**PSAC Members at IDRC / Les membres de l'AFPC au CRDI
Stronger Together! / Plus forts ensemble !**



Public Service Alliance of Canada
Alliance de la Fonction publique du Canada